



Referat fra bestyrelsesmøde den 4. Marts 2024, online.

**Til stede:** Flemming Nedza, Anne-Mette Christiansen, Lene Wohlfahrt, Lisbeth Holm Gundesen, Thomas Giesmann.

**Afbud:** Ingen

Referent: Thomas Giesmann

Dagsorden	Referat
1. Økonomi	Økonomien gennemgået. Medlemmer i restance slettes iht. Klubbens Love.
2. Nyt fra udvalg	<b>Udstilling:</b> Strøby udstillingen havde pladsproblemer, men forløb ellers fint. Udvalget kigger på løsninger til at undgå dette. <b>Spor:</b> Intet nyt siden sidste møde. <b>Medie:</b> Der kigges på alternativer til trykning og forsendelse af bladet. Økonomi på ny hjemmeside gennemgået. <b>Rally:</b> Intet nyt siden sidste møde. <b>Mentalbeskrivelse:</b> Intet nyt siden sidste møde.
3. Nyt fra formanden	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Skade statistiker fra Agria skal opdateres da der mangler racer.</li> <li>- BOAS Listen diskuteret, ikke relevant for vores racer.</li> <li>- DKK's forretningsudvalg har spurgt til om klubbens avls krav og anbefalinger er relevante som de er eller skal opdateres.</li> </ul>
4. Sager til behandling	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Forespørgsel vedr. HD index for Finsk Lapphund sendes til DKK</li> </ul>
5. Ekstra RR møde	Der er enighed om et ekstraordinært RR møde vedr. ny hjemmeside. Dato sat til søndag 9. Juni Fjeldsted



6. Pointsystem	Det er besluttet at gå tilbage til Excel udgaven af point listen. Listen bygges ind i den nye hjemmeside snarest. Store rings billeder lægges på den ny hjemmeside snarest.
7. GF 2024	<ul style="list-style-type: none"><li>- Ingen indkomne forslag.</li><li>- Ingen yderligere kandidater til ledige poster.</li><li>- Materiale klargøres og udsendes.</li></ul>
8. Opfølgning på Fællesudvalgsmøde	<ul style="list-style-type: none"><li>- Referat og opfølgningsspunkter gennemgået.</li></ul>
9. Evt.	<ul style="list-style-type: none"><li>- Der har været indledende møde om nordisk samarbejde i Lapphundene.</li><li>- Gennemgang af opgaveliste</li></ul>
10. Næste møde.	Før GF 10:00